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Inleiding 
De gemeente beschikt over een aantal verplaatsbare snelheidsdisplays die gedurende een beperkte periode een 
snelheidsbeperkend effect hebben. De VVD heeft een paar jaar geleden per motie gevraagd om uitbreiding van het aantal 
displays en dar is toen gehoor aan gegeven. Bij die gelegenheid werd bekend dat er ook sprake is van snelheidsregistratie.  
 
Vraag 1 
Over hoeveel snelheidsdisplays beschikt de gemeente nu en hoeveel daarvan kunnen ook de snelheid over de 
gebruiksperiode registreren ? 
 
Antwoord 
Zeven. Alle displays registreren de snelheid. 
 
Vraag 2 
Worden de registraties van de displays na afloop van een periode geanalyseerd (bijvoorbeeld onderling vergeleken met 
registraties op andere locaties, of met eerdere registraties op dezelfde locaties)? 
 
Antwoord 
De snelheidsdisplay is primair een instrument om het gedrag op locatie positief te beinvloeden. Uit reacties van omwonenden 
en de vergelijking met GPS-data uit een andere bron maken wij op dat de snelheidsdisplays ook daadwerkelijk een gusntig 
effect hebben op de snelheidsopvolging. De uitkomst van de snelheidsdisplay vallen daarom altijd lager uit dan de GPS-
metingen. De gemeente maakt voor de vaststelling van haar beleid ook gebruik van andere bronnen. 
 
Vraag 3 
Kunnen de registraties per locatie en periode ook inzichtelijk worden gemaakt voor raadsleden en inwoners (bijvoorbeeld 
door te voorzien in inzage in bestanden)? 
 
Antwoord 
Ja, op verzoek worden bestanden gedeeld. 
 
Vraag 4 
Worden de borden ook ingezet om de effecten van veranderingen aan wegen te onderzoeken, of worden de displays louter 
op verzoek van inwoners of wijkplatforms verplaatst? 
 
Antwoord 
De snelheidsdisplay worden primair op verzoek van inwoners ingezet. Aanvullend worden ze ook ingezet op locaties waar de 
GPS-data uit andere bron daar aanleiding toe geeft. We streven er naar om alle 7 snelheidsdisplays permanent in te zetten op 
telkens wisselende locaties. 
 
Vraag 5 
Een paar jaar geleden is een aantal snelheidsbeperkende maatregelen aan de Lindelaan in Bussum weggenomen. Inwoners 
ervaren soms extreme snelheden op het korte traject aan de Lindelaan.  
Is het mogelijk om de borden daar een periode langer dan gebruikelijk op te hangen, tot na het remmende effect, om de 
daadwerkelijk gereden snelheid bij wijze van steekproef te meten? 
 
Antwoord 
De effectiviteit van de snelheidsdisplays wordt juist ingegeven door haar tijdelijk en roulerend karakter. Het effect van de 
snelheidsdisplays neemt af wanneer ze doorgewenning niet meer opvallen door passanten. Het is daarom effectiever om ze 
regelmatig te wisselen van locatie. Gemiddeld genomen hangt een snelheidsdisplay ongeveer 4 weken op één locatie. 
Bewoners aan de Lindelaan hebben zich in het afgelopen jaar nog niet gemeld met klachten. Naar aanleiding van deze vragen 
nemen we de Lindelaan op in het roulatieschema. 
 


